

VERSLAG BESTUURSVERGADERING

Wederzijds d.d. 03-04-2024

Bij de vergadering aanwezig: Sturla Spans (notulist), Wil van Dijk, Riet van Mourik en Wout Zinkstok, en Jita Hoogerduijn (voorzitter) en Regina Visscher

1. De agenda wordt nader vastgesteld.
2. Het conceptverslag van 11-03-2024 wordt goedgekeurd.

Naar aanleiding van het verslag:

Afgestemd moet worden of Rien bereid is om voor het verslag te zorgen op de eerstkomende ALV.

Peter Straatman is op 17 april verhinderd om te vertellen over plannen met betrekking tot de interne publiciteit. Rien en Judith zullen wel op de vergadering aanwezig zijn.

Jita wil de vraag leggen bij Yvonne Hersman om te kijken of vervoer van leden via buurtapps geregeld kunnen worden.

Anneke van Kempen heeft inmiddels gereageerd.

Wout heeft op 04-04 overleg met Jopi over de één op één contactgroep.

3. Mededelingen en ingekomen en uitgaande stukken:

Wout meldt dat de leden van de kascommissie moeilijk te bereiken zijn. Hopelijk lukt dat nog voor de ALV. Anders moeten de financiële stukken onder voorbehoud van het verslag van de kascommissie behandeld.

Er is een brief binnengekomen van mevrouw Daphne Martens van de gemeente. Zij wil graag in contact komen met contactpersonen in de wijken Wittevrouwen, Zeehelden en Staatsliedenbuurt in verband met het aardgasvrij maken van deze buurten. Deze brief wordt aan de buurtcontactpersonen van deze buurten doorgeleid.

Er is een bericht binnengekomen van de coöperatie Griftstede.

Twee leden hebben problemen met de Website. Sturla zal deze leden benaderen. Yvonne heeft gevraagd om agendapunten voor het eerstkomende overleg van de buurtcontactpersonen op 23 april aanstaande. De punten zijn: vervoer, energietransitie en taaklast. Jita en Regina zullen het overleg bijwonen.

4. Bijeenkomst nieuwe leden

Voor de bijeenkomst hadden zich 22 mensen opgegeven. Hiervan zijn 17 leden verschenen. Het was een geanimeerde bijeenkomst. Het Wevehuis blijkt een goede plek te zijn. Wifi en de beamer werkten en de zaal was prima.

5. Voorbereiding ALV

De agenda met vergaderstukken en de uitnodiging moeten nog de deur uit.

Daar zullen Sturla en Wil voor zorgen.

Aan de orde zullen komen: notulen van de vorige vergadering, jaarverslag, financieel jaarverslag, verslag van de kascommissie, buurtcontactpersonen, actie- en beleidsplan, de ontwikkelingen met betrekking tot de website – nieuwsbrief en de maandagenda. Verder zullen mededelingen worden gedaan door de Lustrumcommissie en gesproken worden over de 'community app'.

Er zijn geen mutaties geweest waar extra aandacht aan moet worden besteed.

6. Voorbereiding Lustrum

Het is bijzonder fijn dat een toezegging voor een subsidie binnen is.

Het idee bestaat om tijdens het lustrum aanwezigen activiteiten te laten verrichten, er zal weleens een workshop salsa zijn, daarnaast zullen speeches plaatsvinden en zal mogelijk 'sing along' van zich doen horen.

7. Buurtcontactpersonen – Lezingencommissie -PR en Website

Een eerste lezing van Leo Lentz zal eind mei/begin juni plaatsvinden. Dit gaat over de geschiedenis van de Voordorpsedijk. Andere onderwerpen zijn in de planning.

Valbeveiliging voor leden wordt de volgende vergadering geëvalueerd. Jita merkt op dat er overheidsgeld beschikbaar is voor sportactiviteiten voor ouderen onder de leiding van een sportcoach. Er zijn al voorzieningen onder andere via Hercules.

8. Mama's Maaltijd

De huidige formule verloopt goed. De drankjes worden afgerekend en de vegetariërs komen aan hun trekken.

9. Rondvraag

Geen opmerkingen. De eerstvolgende bestuursvergadering is op maandag 13 mei om 11 uur bij Wout.